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Folketingsmedlem Anita Knakkergaard (DF) har den 16. november 2006 stillet 

mig følgende spørgsmål nr. S 828, som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål nr. S 828: 

 

”Vil ministeren oplyse, om det overvejes, at energimærkningen kun skal udar-

bejdes hvert 10. år, under hensyntagen til de ikke uvæsentlige omkostninger 

der er forbundet med udarbejdelsen?” 

 

Svar: 

 

Under den tidligere ordning var der krav om, at flerfamiliehuse over en vis 

størrelse skulle energimærkes hvert år.  Fra 1. januar 2006 blev dette ændret til 

hvert 5. år.   

 

Formålet med regelmæssig energimærkning af bygninger er at identificere og 

realisere de energibesparelser, der foreslås i energimærkningsrapporten. Jeg 

finder, at hvert 5. år udgør en god balance mellem det faglige hensyn og hensy-

net til omkostninger for mærkets udarbejdelse. Der er derfor ikke overvejelser 

om at ændre på denne periode.  

 

  

Med venlig hilsen 

 

 

Flemming Hansen 

 

 
S 828 - 
Offentligt            


